
Z A P I S N I K
sa PEDESET DRUGE sednice Skupštine grada

Čačka, održane 7. oktobra  2011. godine, u velikoj
 sali Skupštine grada Čačka u Čačku

Sednica je počela u 10 sati i 15 minuta. 

Sednicu  je,  u  skladu  sa  članom  123.  Poslovnika  o  radu  Skupštine  otvorio  i 
predsedavao joj Veljko Negovanović, predsednik Skupštine grada Čačka.

Predsednik  Skupštine  je  obavestio  odbornike  da  je,  na  početku  sednice,  prema 
izveštaju koji je dobio od Stručne službe Skupštine, prisutno 70 odbornika. 

Pored  odbornika  sednici  Skupštine  su  prisustvovali,  Gradonačelnik,  Zamenik 
gradonačelnika, članovi Gradskog veća, predstavnici gradskih uprava i predstavnici sredstava 
javnog informisanja.

Sednici Skupštine ne prisustvuje Siniša Pravdić, član Gradskog veća, koji je obavestio 
da nije u mogućnosti da prisustvuje sednici.

Predsedavajući, predsednik Skupštine je potom obavestio odbornike da im je uz poziv 
za današnju sednicu Skupštine dostavljen zapisnik sa 51. sednice Skupštine,  radi usvajanja.

Pitao  je  odbornike  da  li  imaju  primedaba  na  zapisnik  sa  pedeset  prve  sednice 
Skupštine od  13. i 15. septembra  2011. godine.

Pošto se niko nije javio za reč,  Skupština je,  sa 62 glasa za,  uz 4 uzdržana glasa,  
donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja  se  zapisnik  sa  pedeset  prve  sednice  Skupštine  grada  Čačka  od  13.  i  15. 
septembra  2011. godine, bez primedaba.

Zatim je predsedavajući, predsednik Skupštine obavestio odbornike da im je predlog 
dnevnog reda sa odgovarajućim materijalom  dostavljen uz poziv za sednicu,   pa je pitao 
odbornike da li ima predloga za izmenu ili dopunu dnevnog reda.

Za reč se javila Olga Jakšić,  koja je podsetila da je i na prošloj sednici  Skupštine 
predložila da se u dnevni red uvrsti tačka Predlog rešenja o razrešenju direktora TOČ-a, ali da 
taj predlog nije prihvaćen. Rekla je da su joj dostavljeni odgovori na pitanja koja je postavila 
u vezi nenamenskog trošenja sredstava u  toj Ustanovi, ali da nije rečeno da li se takav rad 
smatra krivičnim delom. Mišljenja je da se načinom na koji se radi u ovoj Ustanovi nanosi 
šteta razvoju turizma i  budžetu grada, pa se obratila  Gradonačelniku grada sa molbom da 
tome stane na put. Navodeći primere o tome, kako je rekla, da nestručni radnici promovišu 
grad na sajmovima u inostranstvu, rekla je da nije dobila odgovore na postavljena odbornička 
pitanja kada je razmatran Izveštaj o radu ove Ustanove. Predložila je da se u dnevni red uvrsti 
razmatranje rada Turističke organizacije Čačka. 



Predsednik Skupštine je stavio na glasanje predlog da se u dnevni red uvrste pitanja 
koja je Olga Jakšić postavila kao odbornička. 

Za ovaj  predlog  glasalo  je  30  odbornika,  a 38  odbornika  je  bilo  protiv,  pa  je 
predsednik Skupštine konstatovao da predlog nije prihvaćen. 

Stojan Marković  je  predložio  da  predsednik  Skupštine  na  ovoj  sednici  informiše 
odbornike o tome šta je do sada urađeno po pitanju rešavanja problema građana vezanih za 
registraciju vozila, a da na sledećoj sednici Skupštine predsednik podnese Izveštaj o radu. 

Predsednik Skupštine  je  objasnio da to pitanje nije uvršćeno u dnevni red za ovu 
sednicu ali da građani mogu ponoviti zahtev da se uvrsti u dnevni red sledeće sednice 
Skupštine. 

Branislav Lazović je ponovio predlog sa prethodnih sednica Skupštine da se formira 
neutralna komisija sa zadatkom da ispita kvalitet gasa u sistemu za grejanje. 

Predsednik Skupštine je objasnio da je iz Srbija gasa obavešten da kontrolu kvaliteta 
gasa vrši nezavisna hemijska labaratorija i da se jedino može podneti zahtev za analizu gasa 
na pojedinim mestima koje odredi podnosilac zahteva. Naveo je da će o rezultatima analize 
biti obaveštena Skupština. 

Olga Jakšić je ukazala na povredu člana 133. Poslovnika o radu Skupštine, jer je bila 
prekidana u toku obrazlaganja svog predloga za dopunu dnevnog reda komentarima kako ona 
ima nešto lično protiv direktora TOČ-a. 

Dmitar Popović  je  predložio  da  se  u  dnevni  red  uvrsti  Informacija  o  izgradnji 
gradskog stadiona  i  podsetio  da je  Skupština  pre godinu dana donela  Odluku o izgradnji 
stadiona, da je raspisan tender za izvođača radova koji je poništen, a da  drugim tenderom nije 
obuhvaćena izgradnja zapadne tribine. Smatra da je bilo bolje stadion graditi tako da se završe 
svi građevinski radovi uključujući  zapadnu tribinu, bez reflektora, po ugledu na grad Užice, 
koji ih je kasnije dobio od Fudbalskog saveza Srbije. 

Gradonačelnik je potvrdio da je raspisan drugi tender, ali je rekao da  ne želi o tome da 
govori ovom prilikom, jer bi to ometalo tenderski postupak i predložio je da objašnjenje da po 
završetku tendera. 

Stojan Marković  smatra  da  su  uslovi  ponovljenog  tendera  trebali  biti  istovetni  sa 
uslovima iz prethodnog i da je o tome Skupština trebala da bude obaveštena, jer Odlukom nije 
predviđeno više faza izgradnje. 



 Pošto više  nije bilo predloga za izmenu ili dopunu dnevnog reda, Skupština je, sa 51 
glasom za,  i  4  glasa protiv, utvrdila sledeći

D n e v n i   r e d

1. Predlog odluke o verifikaciji mandata novoizabranom odborniku

2. Predlozi Komisije za kadrove i mandatno imunitetska pitanja

a) Predlog odluke o izmenama odluke o verifikaciji mandata novoizabranim
    odbornicima

b) Predlog odluke o verifikaciji mandata odbornika Rašku Markoviću

v) Predlog rešenja o razrešenju odnosno imenovanju jednog člana Školskog
                odbora Tehničke škole u Čačku

3. Predlog odluke o izmeni Odluke o organizovanju Javnog komunalnog preduzeća
„Komunalac“ Čačak

4. Predlog  rešenja  o  davanju  saglasnosti  Udruženju  ratnih  vojnih  invalida  i  porodica 
poginulih boraca grada Čačka za upotrebu grba grada Čačka

5.  Informacija o početku rada Regionalne sanitarne deponije «Duboko» Užice

6. Odbornička pitanja

RAD PO POJEDINIM TAČKAMA DNEVNOG REDA

PRVA TAČKA: Predlog odluke o verifikaciji mandata novoizabranom odborniku

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podnela je Ranka Plazinić, predsednik 
Komisije za kadrove i mandatno-imunitetska pitanja.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

U pretresu su učestvovali  Stojan Marković i Ljubodrag Petković, sekretar Skupštine.

Stojan Marković smatra  da je u ovom slučaju prekršen Zakon,  jer  nije ispoštovan 
redosled kandidata sa izborne liste, ali da će njegova odbornička grupa ipak glasati za. 

Ljubodrag Petković je objasnio da Aleksandar Aleksić – Delovac, koji je na listi bio 
ispred  predloženog  kandidata, nije  prihvatio  mandat  odbornika,  pa  je  predložen  sledeći 
kandidat sa liste dr Gradimir Aleksić. 

Pošto se više niko se nije javio za reč,  Skupština je sa 68 glasova za,  donela



ODLUKU
O VERIFIKACIJI MANDATA

NOVOIZABRANOM ODBORNIKU,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

    Odluka je sastavni deo ovog zapisnika. 

Pošto  je  predsedavajući  konstatovao  da  je  doneta  Odluka  o  verifikaciji  mandata, 
obavestio  je novoizabranog odbornika da treba da položi  zakletvu,  pozvao ga da ustane i 
izgovara reči zakletve koje će on pročitati. 

Predsedavajući  je  potom,  polako,  na  delove  čitao  tekst  zakletve,  a  odbornik  ga je 
glasno ponavljao. 

Zatim je predsedavajući konstatovao da je novoizabrani odbornik položio zakletvu, 
čestitao mu na izboru, poželeo uspeh u radu i zamolio ga da tekst zakletve potpiše i preda 
sekretaru Skupštine. 

DRUGA TAČKA: Predlozi Komisije za kadrove i mandatno imunitetska pitanja

a) Predlog odluke o izmenama odluke o verifikaciji mandata novoizabranim
    odbornicima

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podnela je Ranka Plazinić, predsednik 
Komisije za kadrove i mandatno-imunitetska pitanja.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

U pretresu su učestvovali Stojan Marković, Miladin Subotić, Saša Trifunović, Svetlana 
Mladenović, Branislav Lazović, Tomislav Erić, Ljubodrag Petković i Predrag Blagojević.

Stojan Marković je tražio objašnjenje jer se u Rešenju Ustavnog suda koje se navodi 
kao osnov, ne traži izmena ove odluke. Podsetio je da je više puta predlagao da se u dnevni 
red uvrsti  tačka  vraćanje mandata odbornika Rašku Markoviću,  što nije prihvaćeno,  a to 
govori kakva je briga o gradskom budžetu. Smatra da, ako se vrati mandat Rašku Markoviću 
treba da mu bude vraćena i funkcija zamenika predsednika Skupštine. Predložio je da se ovaj 
predlog izmeni ili tačka skine sa dnevnog reda. 

Miladin Subotić je zamerio Stručnoj službi jer je Rešenje Ustavnog suda odbornicima 
dostavljeno  tek  neposredno  pred  početak  sednice.  Smatra  da  je  predlog, kako  je  naveo, 
izborna krađa i prekrajanje izborne volje građana, jer se Srpskoj radikalnoj stranci oduzimaju 
odbornički mandati. 

Saša Trifunović je naveo da se u Rešenju Ustavnog suda ne pominje izmena Odluke 
koju predlaže Komisija i da su sve odbornike predložile njihove stranke, tako da je ova odluka 
za Srpsku radikalnu stranku neprihvatljiva. 



Svetlana Mladenović je rekla da su se pojedini odbornici izdvojili iz Odborničke grupe 
SRS i  formirali  novu Odborničku grupu Radikali  Čačka,  zbog nekorektnog odnosa prema 
njima od strane funkcionera u stranci. 

Branislav Lazović je rekao da se u Rešenju Ustavnog suda navodi na koji način treba 
da se otklone posledice pojedinačnog akta i da to nije način koji je u Predlogu. Upozorio je da 
je trošak za održavanje ove sednice veliki, a zakazana je da bi se ispravila greška skupštinske 
većine. 

Tomislav Erić je rekao da njegova Odbornička grupa nije neposredno zainteresovana u 
ovom slučaju, ali se posredno može govoriti o interesu građana jer odbornik koji je dobio 
Rešenje o vraćanju mandata, ukoliko u sudskom postupku ostvari pravo na naknadu štete to 
ide na teret gradskog budžeta. 

Predsednik Skupštine  Veljko  Negovanović  je  zatim  zamolio  sekretara  Gradske 
Skupština da, pošto je od početka bio uključen u predlog ovih odluka, a bio je u prilici da 
zajedno sa kolegama, bude kod predsednika Ustavnog suda,  da pojašnjenja i odgovori na sve 
dileme koje imaju odbornici.

Ljubodrag Petković je objasnio da, iako se  Rešenje Ustavnog suda odnosi samo na 
Rešenje o prestanku mandata odbornika Rašku Markoviću, zbog uzročno – posledične veze, 
potrebno je da se izmeni Odluka kojom je verifikovan mandat Radosavu Pašajliću,  jer je on 
dobio mandat umesto odbornika Raška Markovića. Naglasio je, da je Rešenje Ustavnog suda 
blagovremeno dostavljeno predsedniku Odborničke grupe SRS, navodeći da ova situacija nije 
vezana samo za Čačak, već da istih slučajeva ima u drugim opštinama i gradovima u Srbiji. 
Istakao je da se radilo u skladu sa Zakonom i da su blanko ostavke aktivirane od strane Srpske 
radikalne stranke u vreme važenja člana 47. Zakona o lokalnim izborim Ukazao je i na član 
43. Zakona, koji se odnosi na redosled kandidata sa izborne liste, koja je takođe proglašena 
neustavnom i podsetio da  u većini izbornih listi kandidati nisu predlagani po redosledu jer u 
tom trenutku to i nije bilo obavezno a da bi posle prestanka važenja neustavne odredbe i njene 
automatske primene i  naša a i većina drugih skupština u Srbiji  imale drugačiji  personalni 
sastav. Predložio je da Skupština donese ovu odluku i tako ispoštuje Rešenje Ustavnog suda. 

Predrag Blagojević  je  naglasio da  se  prilikom predlaganja kandidata  za  odbornike 
njegove  Odborničke grupe vodilo računa o redosledu kandidata i da imaju potpisane izjave 
kandidata koji nisu prihvatili mandat odbornika. 

Pošto se više niko nije javio za reč u pretresu, Skupština je sa 39 glasova za, i 4 glasa 
protiv, uz 16 uzdržanih glasova, donela

O D L U K U
O IZMENAMA ODLUKE O VERIFIKACIJI MANDATA

NOVOIZABRANIM ODBORNICIMA,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu.

Odluka je sastavni deo zapisnika.



Predsednik  Skupštine  je  konstatovao da  Radosavu Pašajliću  prestaje  dužnost  člana 
Saveta za urbanizam, komunalne delatnosti i zaštitu životne sredine, predstankom mandata 
odbornika. 

Rešenje je sastavni deo zapisnika.

b) Predlog odluke o verifikaciji mandata odbornika Rašku Markoviću

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podnela je Ranka Plazinić, predsednik 
Komisije za kadrove i mandatno-imunitetska pitanja.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

Pošto se niko nije javio za reč u pretresu, Skupština je sa 39 glasova za, donela

O D L U K U
O VERIFIKACIJI MANDATA ODBORNIKA

RAŠKU MARKOVIĆU,

tako što se verifikuje mandat Rašku Markoviću.

Odluka je sastavni deo zapisnika.

v) Predlog     re  š  enja     o     razre  š  enju     odnosno     imenovanju     jednog   č  lana   Š  kolskog  
                odbora     Tehni  č  ke   š  kole     u   Č  a  č  ku  

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podnela je Ranka Plazinić, predsednik 
Komisije za kadrove i mandatno-imunitetska pitanja.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

Pošto se niko nije javio za reč u pretresu, Skupština je sa 40 glasova za, uz 7 uzdržanih 
glasova, donela

R E Š E NJ E
O RAZREŠENJU ODNOSNO IMENOVANJU JEDNOG ČLANA

ŠKOLSKOG ODBORA TEHNIČKE ŠKOLE U ČAČKU,

tako što se razrešava  Milan Kalušević, a imenuje  Radojko Mlađenović.

Rešenje  je sastavni deo zapisnika.

TREĆA TAČKA: Predlog     odluke     o     izmeni     Odluke     o     organizovanju     Javnog     komunalnog     
                             preduzeća „Komunalac“ Čačak

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Miloje Vojinović, direktor 
JKP „Komunalac“ Čačak.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.



Pošto se niko nije javio za reč, Skupština je sa 49 glasova za,  donela

O D L U K U
O IZMENI ODLUKE O ORGANIZOVANJU JAVNOG KOMUNALNOG

PREDUZEĆA „KOMUNALAC“ ČAČAK,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Odluka je sastavni deo zapisnika.

ČETVRTA TAČKA: Predlog rešenja o davanju saglasnosti Udruženju ratnih vojnih
                                  invalida i porodica poginulih boraca grada Čačka 
                                  za upotrebu grba grada Čačka

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podnela je Slavica Karanac, načelnik 
Gradske uprave za stručne poslove Skupštine, Gradonačelnika i Gradskog veća. 

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

Pošto se niko nije javio za reč u pretresu, Skupština je, sa 56 glasova za, donela

R E Š E NJ E
O DAVANJU SAGLASNOSTI UDRUŽENJU RATNIH VOJNIH INVALIDA

I PORODICA POGINULIH BORACA GRADA ČAČKA ZA UPOTREBU
GRBA GRADA ČAČKA,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Rešenje  je sastavni deo zapisnika.

PETA TAČKA:  Informacija o početku rada Regionalne sanitarne deponije
                             «Duboko» Užice

Predsednik  Skupštine  je  obavestio  Skupštinu  da  Ivan  Đokić,  direktor  Regionalne 
sanitarne deponije „Duboko“ Užice nije u mogućnosti  da podnese uvodno izlaganje,  zbog 
obeležavanja Dana grada Užica, i da će izvestioci po ovoj tački dnevnog reda biti Nadežda 
Todorović,  predstavnik  preduzeća  i  Petar  Domanović,  predsednik  Upravnog  odbora 
Regionalne sanitarne deponije „Duboko“ Užice. 

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

U pretresu su učestvovali Predrag Blagojević, Branislav Lazović, Velimir Stanojević i 
Miladin Ristanović.

Predrag Blagojević je rekao da je učinjen pomak u vezi  početka rada deponije, ali je 
problem što transfer stanice u Čačku i ostalim opštinama nisu počele sa radom. Pitao je zašto 
problem vezan za prenos zemljišta za potrebe transfer stanice nije na vreme rešen i kada će 
biti zatvorena deponija „Prelići“. 



Branislav Lazović je čestitao na probnom radu i naglasio da deponija „Duboko“ spada 
u komplikovane građevinske objekte. Pitao je zašto u Čačku nije urađena transfer stanica, 
kada će  početi deponovanje otpada na deponiji „Duboko“ i kolika će biti cena za te usluge. 
Mišljenja je da će biti neophodna izgradnja spalionice na deponiji, kako je ranije i planirano. 

Velimir  Stanojević, podsećajući  na  okolnosti  koje  su  dovele  do  ovog  regionalnog 
projekta  u  kome  učestvuje  devet  opština,  zahvalio  se  odbornicima  koji  su  sve  vreme 
podržavali  ovaj složeni projekat i rekao da će sigurno biti još problema sa početkom rada 
deponije, ali da će se i to postepeno rešavati. Naglasio je da cena za odlaganje otpada sigurno 
neće biti ista kao do sada, ali da to neće biti drastično povećanje i da ako se sledeće godine 
otkupi drugi deo Turskog potoka ovaj region rešiti problem odlaganja otpada. 

Miladin  Ristanović  je  upozorio  da  se  ozbiljno  mora  raditi  na  umanjenju  troškova 
putem selekcije na mestu nastanka otpada, jer će se u suprotnom vrlo brzo popuniti kapaciteti 
deponije. Dodao je da će se kroz probni rad doći do elemenata za određivanje cene usluga. 

Na  pitanja   i  primedbe  iznete  u  toku  pretresa  odgovarao  je  Velimir  Mitrović, 
koordinator Stručnog tima za izradu lokalnog plana upravljanja otpadom na teritoriji grada 
Čačka.

Pošto se više niko nije javio za reč, Skupština je sa 37 glasova za, uz 11 uzdržanih  
glasova, donela

Z a k lj u č a k

Usvaja se Informacija o početku rada Regionalne sanitarne deponije «Duboko» Užice, 
u tekstu koji je dostavljen odbornicima.

Materijal je sastavni deo zapisnika.

ŠESTA TAČKA: Odborni  č  ka     pitanja     

Predsednik Skupštine je pitao odbornike da li su zadovoljni dostavljenim odgovorima 
nadležnih organa i službi, na postavljena odbornička pitanja.  

Olga Jakšić  je izjavila da nije zadovoljna dostavljenim odgovorom, i dopunila već 
postavljeno  pitanje,  na  koji  način  će  biti  sankcionisano  nenamensko  trošenje  sredstava  u 
Turističkoj  organizaciji  Čačka  i  objašnjenje  za veliki  iznos  novca  potrošen  za  izgradnju 
javnog toaleta. 

Zatim su odbornici postavljali nova odbornička pitanja.

Odbornik  Miroslav  Nedeljković  je  u  pisanoj  formi  postavio  sledeće  odborničko 
pitanje:

„Košarkašica Ž.K.K. „Moravac“ Duška Nikitović, rođena 01.08.1995. godine, član je 
ovog  kluba  od  2003.  godine.  Sa  ovim  klubom  ima  potpisanu  pristupnicu  2003.  godine. 
Pristupnicu je za maloletno dete potpisao roditelj. Za Ž.K.K. „Moravac“ igrala je do 2011. 
godine. Iste godine odigrala je utakmice za reprezentaciju Srbije na Evropskom kadetskom 
prvenstvu u Italiji. U septembru mesecu 2011. godine, nastavila je školovanje u Kragujevcu, 
gde sada živi. Zbog promene prebivališta više nije u mogućnosti da trenira i igra za Ž.K.K. 
„Moravac“. 



Problem se javio kada je Duška Nikitović zatražila ispisnicu od ovog kluba, jer je htela 
da košarkašku karijeru nastavi u Kragujevcu, gde živi i pohađa školu. Klub za koji je htela da 
igra izrazio je želju da plati obeštećenje Ž.K.K. „Moravac“ po tarifi za godine provedene u 
matičnom klubu, ali  ne i dodatni novac od igranja za reperezentaciju,  za koji svi klubovi 
smatraju da je previsok. Iznos te sume je 250.000,00 dinara. U praksi nijedan klub neće i ne 
može da plati  ovaj iznos. Sportski direktor Ž.K.K. „Moravac“ ne odustaje od maksimalne 
cifre  za  obeštećenje  igračice  Duške  Nikitović,  čime  tendenciozno  pokušava  da  joj  uništi 
karijeru. 

Kao odbornik izražavam sumnju u zakonito poslovanje ovog kluba. Stiče se utisak da 
sportskog  direktora  ovog  kluba  više  interesuje  rad  njegovog  ugostiteljskog  objekta  pod 
okriljem kluba, nego sportski rad. 

Zato tražim:
- da se ispita poslovanje i funkcionisanje ovog kluba, 
- da se dostave zapisnici sa upravnih odbora kluba,
- da se dostave imena članova upravnog odbora kluba,
- da se dostave zapisnici o izboru članova uprave kluba i
- zapisnik sa skupštine kluba na kojoj su izabrani članovi uprave“.

Odbornik Vidosav Srnić je ponovio već ranije postavljeno odborničko pitanje, ko je 
sklonio saobraćani znak za zabranjeno parkiranje sa raskrsnice puta iz Mrčajevaca i puta ka 
Slatini i Ostri, pa je sada loša preglednost.

Odbornik Miodrag Rajičić je tražio da mu se dostavi finansijski izveštaj  manifestacije 
Kupusijada. 

Odbornik Stojan Marković je pitao da li će se u dnevni red sledeće sednice Skupštine 
uvrstiti  tačka koja se odnosi na vraćanje mandata odbornika licima koja su  blagovremeno 
pokrenula postupak pred Upravnim sudom, jer će se tako skratiti postupak i smanjiti troškovi 
gradskog budžeta. 

***

Predsednik Skupštine je, s obzirom da je dnevni red za današnju sednicu iscrpljen, 
zaključio pedeset drugu sednicu Skupštine u 12 sati i 35 minuta.

Ceo tok sednice Skupštine  je snimljen.

SKUPŠTINA GRADA ČAČKA
Broj: 06-71/11-I

7. oktobar  2011. godine 

          SEKRETAR                                                                            PREDSEDNIK
Skupštine grada Čačka,                                            Skupštine grada Čačka,
  Ljubodrag Petković                                                                          Veljko Negovanović

Zapisnik sa 52. sednice usvojen je na 53. sednici Skupštine grada, održanoj 25. i 28. 
oktobra 2011. godine.


	Z a k lj u č a k

